
Generalforsamling i Gæslingehaven 8. maj 2023 på Mariehøj center. 

 

Pkt. 1 Valg af dirigent. 

Tove blev valgt som dirigent. 

Tove konstaterede at mødet var indkaldt jvf. gældende vedtægter. 

Gitte påtog sig opgaven som referent. 

Pkt. 2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år. (Viggo) 

- Den smadrede lampe/lygtepæl udfor nr. 9 er omsider blevet repareret og fremtræder nu 

med lys. 

- Vores vej (miljøvej) skal renses og efterfyldes med nye sten.  

- Michael er tovholder på projektet. Det sker efter et skøn og ikke iht. en tidsmæssig 

regelmæssighed. Det ser ud til at kunne blive i maj måned (alternativt okt.), og det vil blive 

varslet 2-3 dage forinden. Den dag opgaven udføres, vil der være omkring 3 timer, hvor vi 

ikke kan parkere på P-pladserne. 

 

- Vores nuværende gartner Kjærgaard Anlægsgartner fastholdes. Der er indhentet tilbud fra 

andet firma, men dette var betydeligt dyrere. Opgaven er primært græsslåning. Al 

ukrudtsbekæmpelse skal fremover varetages af de enkelte parceller (ligesom hækklipning) 

udfor egen bolig. Frivillige påtog sig hækklipning ved fællesarealer. 

 

Per G12 anførte, at det er lidt uklart, hvem der står for (ejer) græsrabat mod stien (ved 

broen). Formentlig er det kommunen, som dog ikke holder den. Per påtog sig græsslåning. 

 

Aftale med firmaet om snerydning og glatførebekæmpelse fortsættes. 

 

Begge forhold er gældende til udgangen af 2024. 

Pkt. 3 Aflæggelse af regnskab. 

- Regnskabet blev godkendt, men er siden blevet revideret. En rentepost på 5000 kr. 

(afstedkom et spørgsmål fra Palle) var ikke renter, men tilbageførsel af kontingent (for 

meget indbetalt). Derudover manglede kontering af negative renter på indestående. Begge 

beløb vil ikke være at finde i budget 2023. 

- Regnskabet er nu godkendt af bestyrelsen og revisor Per G3. 

Revideret regnskabet se fil. 

 

- Det blev besluttet ar fastholde kontingentet på 3.000 kr. t.o.m. 1. halvår af 2024. 

 

       



 

Pkt. 4. Valg af formand 

- Viggo ønsker ikke genvalg.  

- På mødet sidste år havde vi en drøftelse om, at posten kunne gå på skift, og vi havde 

drøftelsen igen.  

 

Annette G12 påtog sig formandsposten.  

 

Valg af revisor   Viggo G5 

Valg af bestyrelsesmedlemmer Jacob G8 og Michael G4 

Valg af 2 suppleanter  Gitte G5 og Karen G10 

 

Pkt. 5. drøftelse af indkomne forslag. 

- Ingen indkomne forslag. 

 

- Der kom dog et forslag fra Per G12 vedr. relevans af Hjertestarter AED. i Gæslingehaven. 

Den nærmeste hjertestarter står i mellemgangen ved Superbrugsen.  Annette og Per vil 

undersøge omkostning og forhold vedr. en hjertestarter, og om det kunne være relevant for 

grundejerforeningen for Gæslingestien at deltage. 

 

- G10 og G12 har været generet af lugtgener fra reservoir mellem deres parceller og åen. 

De har kontakt med Novafos, som foretager regelmæssig rensning, og det undersøges, om 

evt. gummipakninger kan fjerne lugtgenerne. 

 

- Jacob vil gå videre med problemet angående skiltning til Gæslingehaven, som skaber 

forvirring for gæster og andre. 

Pkt. 6.  Den årlige arbejdsdag  

- Det bliver 1. søndag i september - 3.9. Book i kalenderen. Det drejer sig om mindre klippe- 

og ukrudtsopgaver af et par timers varighed, lidt hygge med kaffe, drikkevarer etc. 

 

På bestyrelsens vegne: 

Viggo G5 

Jacob G8 og Michael G4 

Gitte G5 referent. 



 

 

 

 

 

 

 


